
Referat 16.08 2016 
Til stede: Leo, Thomas, Christy, Lene og Camilla 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

2. Økonomi 

Det ser fint ud.  

3. Siden sidst 

a. Aktivitetsudvalg 

Intet nyt 

b. Baneudvalg 

Grusvejen omkring Ollerups plads er blevet lavet af en ukendt part. Tak for det! 

Banehegnet trænger til en overhaling. Vi laver det op til kommende stævne. 

c. Stævneudvalg 

DI har sendt en forespørgsel vedrørende et evt. Svendborg Open 2017 som 

udtagelsesstævne.  Vi vil drøfte det på et møde med stævneudvalget. 

d. Cafeteriaudvalg 

Intet nyt 

4. Samarbejde med SL Wear 

Vi forsøger at finde den bedste løsning mht. udvalg, bestilling og priser. 

5. Støtte til klubbens medlemmer 2016 

a. Dyrskue: 500kr til de første fem, som melder sig. 

b. DM: 500kr. til de første fem, som melder sig. 

c. NM: 500kr pr. deltager og div. Puljer. 

6. Årets sidste stævner – status 

Vi nærmer os sidste tilmelding på de to endagsstævner og afventer deltagerantal. 

Vi forsøger at rykke 3-gangsstævnet fra. d. 20/8 til d. 17/9. 

7. Næste møde 

13/9 kl. 19 

8. Evt. 

a. Hjemmeside støves af 

Indtil videre kører vi videre med den nuværende hjemmeside. 

b. ”Oktoberfest” 

5/11 

Hylde frivillighed/hjælpere/ryttere 

Nomineringer af medlemmer 

Bar 5/10kr 

Mad 

c. Baneleje ved undervisning på banen 

Ved kommende GF tænker vi at ændre, at medlemmer skal betale baneleje ved 

undervisning. 

d. Dato for møde med stævneudvalg 

Vi foreslår at mødes med stævneudvalget d. 24/8 eller 25/8 


